
Or.V.0062-104/2000  

        Protokół Nr 104/2000 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 15 listopada 2000 roku

Obecni  wg.  listy  obecni  w załączeniu (zał.  nr  1).Obradom przewodniczył  Starosta
Białostocki – Pan Wiesław Pusz –Przewodniczący Zarządu Powiatu.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji w brzmieniu:

1. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie przedstawienia projektu budżetu na 2001 rok.
2. Pismo Regionalnej Izby obrachunkowej w Białymstoku.
3. Wniosek o przyznanie nagród dyrektorom DPS z okazji dnia pracownika socjalnego.
4. Wniosek w sprawie premii dyrektorom DPS za październik 2000 rok.
5. Określenie wysokości dodatku motywacyjnego dyrektorom Domów Dziecka.
6. Wniosek PZD w sprawie dokonania zmian w planie finansowym.
7. Wnioski PZD w sprawie uzyskania dofinansowania z programu wojewódzkiego.
8. Protokół uzgodnień przed aktem notarialnym darowizny na rzecz gminy Wasilków.
9. Protokół uzgodnień w sprawie sprzedaży mieszkania w Michałowie.
10. Protokół zdawczo-odbiorczy przekazania nieruchomości PZD w trwały zarząd.
11. Wniosek PCPR w sprawie zmian w planie finansowym DPS w Choroszczy.
12. Pismo Biura Komisji Arbitrażowej PFSR majątkowych wraz z projektem umowy.
13. Pismo  Zarządu  Gminy  Turośń  Kościelna  w  sprawie  darowizny  nieruchomości

w Trypuciach.
14. Pismo NZOZ w Michałowie w sprawie apteki.
15. Pismo Wojewody w sprawie dotacji celowej dla SP ZOZ w Łapach.
16. Aneks do porozumienia z Zarządem M i G Tykocin w sprawie dotacji na działalność

Liceum Ogólnokształcącego.
17. Aneks do  umowy z  M i  G Brańsk w sprawie  dotacji  na  dokształcanie  młodzieży

w ODZ Michałowo.
18. Sprawa pomieszczeń przy ul. Św. Rocha 25 A w Białymstoku.
19. Informacja  do  projektu  planu  zagospodarowania  województwa,  zawiadomienie

Zarządu MiG Supraśl  w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  oraz  informacja  o  studium  zagospodarowania
Gminy Juchnowiec Kościelny.

20. Pismo WOAK w sprawie planu działalności na 2001 rok.
21. Pismo dot. Targów Zielone Płuca Polski XXI wieku.
22. Pismo Caritas – Archidiecezji Białostockiej.
23. Wystąpienie pokontrolne Komisji Rewizyjnej.
24. Wnioski z posiedzeń Komisji Rady.
25. Pismo Urzędu Miejskiego w Supraślu dot. aneksu do porozumienia (budownictwo).
26. Sprawa Współczesnej Oficyny Supraskiej.
27. Sprawa zwiększenia zamówienia na wykonanie regałów przesuwanych  do Wydziału

Komunikacji.
28. Sprawy różne.



Ad.1
         Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym projekt uchwały Zarządu w
sprawie projektu budżetu powiatu na 2001 rok (zał. nr 2). Ustawa o samorządzie powiatowym
zobowiązuje Zarząd do przedstawienia do dnia 15 listopada projektu budżetu Radzie Powiatu
Białostockiego  i  RIO.  W roku  1999  została  podjęta  uchwała  Rady  Powiatu  w  sprawie
określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej powiatu. 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekt budżetu powiatu na 2001 rok, w formie projektu
uchwały  budżetowej  Rady  Powiatu  wraz  z  załącznikami,  stanowiący  załącznik  Nr  1  do
niniejszej  uchwały,  a  także  objaśnienia  do  projektu,  zgodnie  z  załącznikiem  Nr  2.
Szczegółową informację o stanie mienia powiatowego, stanowiącą załącznik Nr 3 do ww.
uchwały omówiła Pani Grażyna Wojciechowska.   

Przedstawiony  projekt  budżetu  powiatu  na  rok  2001  jest  budżetem  deficytowym.
Deficyt planuje się na kwotę 1. 500. 000 zł z przeznaczeniem na inwestycje  (1.000.000 zł z
przeznaczeniem na drugą ratę za budynek przy ul. Borsuczej  i 500. 000 zł na dofinansowanie
inwestycji w Łapach). Źródłem pokrycia tego deficytu ma być kredyt długoterminowy. Pani
Kalińska omówiła kolejno wszystkie paragrafy ww. projektu uchwały.

Przy omawianiu inwestycji sali gimnastycznej przy ZSM w Łapach, a w szczególności
spraw  związanych  z  kotłownią  Zarząd  uznał,  iż  w  chwili  obecnej  należy  już  rozpocząć
czynności formalne z nią związane.

Zarząd Powiatu zobowiązał Architekta Powiatowego do przygotowania wniosku
 o wydanie warunków zabudowy zagospodarowania terenu na realizację kotłowni przy
sali  gimnastycznej w Łapach. Z ww. wnioskiem należy Wystąpić do Urzędu Miasta i
Gminy w Łapach. Sprawę należy traktować jako pilną. 

Przy  omawianiu  §  5  Pani  Skarbnik  zwróciła  uwagę  na  potrzebę  doprecyzowania
dochodów uzyskiwanych przez jednostki podległe powiatowi.

Zarząd  stoi  na  stanowisku,  iż  dochody  pochodzące  z  mienia  powiatu  (np.  na
podstawie  umów  długoterminowych)  winny  być  odprowadzane  do  budżetu  powiatu,
natomiast  inne,  wypracowane  przez  jednostki  mogą  być  gromadzone  na  środku
specjalnym.

Pan Stanisław Łapiński przypomniał również przy omawianiu środków finansowych
na  szkoły  powiatowe,  iż  w  momencie  zatwierdzania  arkuszy  organizacyjnych  niektóre
jednostki zostały zobowiązane np. do ograniczania zatrudnienia, redukcji etatów.

Starosta  Białostocki  podkreślił,  iż  w  przyszłym  roku  nastąpią  radykalne  zmiany,
wynikające między innymi ze zmniejszenia naboru do szkół. Środki finansowe przyznane w
subwencji będą więc zmniejszone.

Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Wydział  Spraw  Społecznych  do  przesłania  do
dyrektorów szkół powiatowych pism, przypominających o zobowiązaniach w stosunku
do Zarządu Powiatu (arkusze organizacyjne). Przy spadku liczby uczniów niezbędne jest
ograniczenie  zatrudnienia,  a  więc  wypowiedzenia  winny  nastąpić  z  3  miesięcznym
wypowiedzeniem (tj. maj-czerwiec). 

Przy  omawianiu §  10  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  Zarząd
Powiatu  uznał  za  zbędny  zapis  pkt.  3  „Ustala  się  maksymalną  wysokość  pożyczek
udzielanych  przez  Zarząd  Powiatu  w  roku  budżetowym  w  kwocie  500.000  zł.”.
Jednogłośnie postanowiono ww. punkt skreślić.
 Podczas analizy § 11 upoważnia się Zarząd Powiatu do: 
pkt.3 „Samodzielnego zaciągania zobowiązań do kwoty 1. 000. 000 zł”.
 Pani Skarbnik podkreśliła, iż powyższy punkt obejmuje np. podpisanie umowy na dostawę
papierów  wartościowych.  Do  takich  działań  niezbędne  jest  upoważnienie  Zarządu  do
zaciągania tego typu zobowiązań.
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Zarząd Powiatu, przy omawianiu ww. spraw zobowiązał Panią Iwonę Kazberuk
do  przygotowania  informacji  na  temat  terminów  przetargów  np.  na  tablice
 rejestracyjne.

Pani  Maria  Grażyna  Kalińska   przy  omawianiu  objaśnień  do  projektu  budżetu
powiatu na 2001 rok podkreśliła, iż w planie dochodów nie zostały ujęte dotacje m.in. z gmin,
ponieważ na dzień dzisiejszy nie jest znane ani źródło ani tym bardziej kwoty dotacji. Jest to
sytuacja nieprzewidywalna.

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora PZD – Pana Marka Jędrzejewskiego do
przygotowania  szczegółowej  informacji  zawierającej  rozliczenie  kwot  dotacji
otrzymanych z gmin, a także ile środków finansowych gminy przeznaczyły na zimowe
utrzymanie dróg powiatowych.

Założenia  do  ustawy  budżetowej  przewidywały  przeciętny  średnioroczny  wzrost
wynagrodzeń  o  7,6  %  i  przeciętny  wzrost  wydatków  rzeczowych  o  6,2%,ale  dotacje
otrzymane przez powiat są na poziomie 77,25% wykonania roku 2000.
 W związku z tym nie zawsze można było sprostać  wykonaniu tych założeń np. zadania
rządowe.

Wg nowej klasyfikacji budżetowej dział – Oświata i Wychowanie został rozdzielony
na  dwa  działy  tj.  oświata  i  wychowanie  i  edukacyjna  opieka  wychowawcza,  w  której
są internaty i placówki opiekuńczo-wychowawcze.

Informację o stanie mienia powiatowego zreferowała Pani Wojciechowska odnosząc
się  do  wykazu  mienia  komunalnego  i  jego  zagospodarowania  w  latach  1999-2000,
a  także  do  dochodów  i  wydatków  budżetowych  związanych  z  mieniem  komunalnym
w latach 2000-2001.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie podjął uchwałę Nr209/2000 Zarządu
Powiatu  Białostockiego  z  dnia  15  listopada  2000  roku  w  sprawie  projektu  budżetu
powiatu na 2001 rok (zał. nr 3 ).

Ad.2
Pani Maria Grażyna Kalińska przedłożyła członkom Zarządu pismo Regionalnej Izby

Obrachunkowej  nr  RIO  .II.  0903/0/97/2000  z  dnia  6  listopada  2000  roku  dot.  rażącego
przekroczenia ustawowego terminu dla  przedkładania uchwał organów powiatu do organu
nadzoru (zał. nr 4).

Uchwała  Zarządu  Powiatu  Nr  178/2000  z  dnia  13  września  2000  roku  została
dostarczona do RIO 3 października 2000 roku, a nie jaj wskazuje się w piśmie 23.10.2000 r.,
niemniej jednak nastąpiło uchybienie terminu.

Zarząd Powiatu ww. informację przyjął do wiadomości.
Pani Skarbnik zapewniła, iż terminy dot. przekazywania uchwał będą zachowywane.

Ad.3
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  wnioskiem PCPR o  przyznanie  nagród

dyrektorom jednostek organizacyjnych pomocy społecznej powiatu białostockiego z okazji
Dnia Pracownika socjalnego (zał. nr 5).

Zarząd Powiatu, po dyskusji, zaakceptował przyznanie nagród dyrektorom:
1) Panu Henrykowi Smilewiczowi – Dyrektorowi DPS w Choroszczy w wysokości 1000

zł,
2) Panu Janowi Steckiewiczowi – Dyrektorowi DPS w Jałówce w wysokości 800 zł,
3) Panu  Piotrowi  Torbiczowi   -  Dyrektorowi  Domu  Dziecka  w  Supraślu

w wysokości 466 zł,
4) Pani Annie Ziniewicz – Dyrektorowi Domu Dziecka w Krasnem w wysokości 466 zł,
5) Pani Irenie Łupińskiej – Dyrektorowi DPS w Uhowie w wysokości 900 zł,
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6) Panu  Mieczysławowi  Januszewskiemu  –  Dyrektorowi  DPS  w  Łaźniach
w wysokości 900 zł.

Ww. skierowano do pani Teresy Popławskiej celem realizacji.

     Ad.4
      Zarząd zapoznał się z wnioskiem PCPR o przyznanie premii za miesiąc październik
2000  roku  dyrektorom  DPS  –  ów  (zał.  nr  6). Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,
zaakceptował jednogłośnie przyznanie premii dyrektorom w wysokości:
1) Pani Irenie Łupińskiej 20 % wynagrodzenia zasadniczego, 
2) Panu Mieczysławowi Januszewskiemu 10 % wynagrodzenia zasadniczego,
3) Panu Ma5rianowi Sacharewiczowi 15 % wynagrodzenia zasadniczego, 
4) Panu Henrykowi Smilewiczowi 33 % wynagrodzenia zasadniczego,
5) Panu Janowi Steckiewiczowi 20 % wynagrodzenia zasadniczego.
Ww. wniosek Zarząd przekazał do Pani Popławskiej, celem realizacji.

Ad.5
       Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku pismem nr CPR.VII.1131- 

13/  00  z  dnia  10  listopada  2000  roku  wnioskuje  o  określenie  wysokości  dodatku
motywacyjnego dyrektorom Domów Dziecka na okres od 1 września 2000 roku do 28 lutego
2001 roku (zał. nr 7).

Zarząd Powiatu przyjął wniosek do wiadomości, jego rozpatrzenie odłożono do
czasu  uchwalenia   Regulaminu  przyznawania  dodatków  motywacyjnych,  który  jest
aktualnie konsultowany ze Związkami Zawodowymi. 

Ad.6 
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym wniosek Powiatowego Zarządu  Dróg w

Białymstoku  w sprawie  dokonania  zmian w planie  finansowym (zał.  nr  8).  Ww. zmiany
dotyczą  zwiększenia § 11 o 2. 027 zł, § 21 o 94 zł, §35 o 5. 415 zł i § 37 o 293 zł, a także
zmniejszenia  §  41,  42,  28  i  40.  Zwiększenie  §  11  nie  będzie  powodowało  skutków
finansowych w roku 2001.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował ww. wniosek, przekazując go do Pani
Skarbnik, celem ujęcia w uchwale Zarządu Powiatu dot. zmian w budżecie powiatu na
2000 rok.

Ad.7
Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom  Zarządu  wniosek  PZD  w  sprawie

uzyskania dofinansowania z programu wojewódzkiego (zał. nr 9). Powiatowy Zarząd Dróg
przygotował dwie fiszki projektowe dróg:

1) drogi Niewodnica Kościelna – Klepacze,
2) drogi Biele – Klewinowo.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  postanowił  wystąpić  z  wnioskiem  do  Urzędu
Marszałkowskiego o dodatkowe środki na realizację ww. dróg. Zarząd upoważnił  do
podpisania powyższego wniosku Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza.

Ad.8 
Pan Wiesław Pusz przypomniał,  iż na poprzednim posiedzeniu Zarząd rozpatrywał

sprawę dot. protokołu uzgodnienia wynajmu pomieszczeń. W dniu dzisiejszym rozważany
jest  protokół  uzgodnień  przed  aktem  notarialnym  darowizny  na  rzecz  Gminy  Wasilków
nieruchomości zabudowanej, położonej w Wasilkowie przy ul. Kryńskiej 32 (zał. nr 10).
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Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  ww.  protokołu
uzgodnień, upoważniając do złożenia podpisów dwóch członków Zarządu – Panią Celinę
Grażynę Wojciechowską i Panią Jadwigę Kuteszko. 

Ad.9
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała,  iż  na  poprzednim  Zarządzie

rozważano sprawę sprzedaży mieszkań w Michałowie. Zarząd Powiatu nie podpisał protokołu
uzgodnień z nabywcą– Mirosławem Grycem, nie wyrażając zgody na rozłożenie spłaty na
raty,  odsyłając  go  do  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  celem  prowadzenia
negocjacji.  Pan Mirosław Gryc zgodził  się  na kupno lokalu mieszkaniowego za gotówkę,
wobec czego  w dniu  dzisiejszym przedłożono Zarządowi  ww. protokół  uzgodnień,  celem
podpisania.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  powyższego
protokołu  uzgodnień  w  sprawie  sprzedaży  lokalu  mieszkalnego  w  Michałowie.  Do
złożenia podpisów upoważniono Przewodniczącego Zarządu – Wiesława Pusza i członka
Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską (zał. nr 11).

Ad.10
Starosta  Białostocki  zreferował  zebranym protokół  zdawczo-odbiorczy przekazania

nieruchomości w trwały zarząd Powiatowemu Zarządowi Dróg w Białymstoku nieruchomości
zabudowanej, położonej w Michałowie (zał. nr 12).

Szczegółowe  wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Wojciechowska.  Zarząd  po
dyskusji,  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem wyżej  omawianego  protokołu,
upoważniając do złożenia podpisów Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza
i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską. 

Ad.11
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  zreferowała  zebranym  wnioski  Domu  Pomocy

Społecznej w Choroszczy:
1) zmniejszenie inwestycji o 40.000 zł i składek na ubezpieczenie społeczne 7. 000 zł,
z  przeznaczeniem  na  zakupy  sprzętu  medycznego  5.  000  zł,  zakup  usług
niematerialnych 
18.  000 zł,  zakup materiałów i  wyposażenia 17.  000 zł  i  fundusz pracy 7.  000 zł
(zał. nr 13),
2) o  przeniesienie  środków  z  poszczególnych  paragrafów  planu  finansowego
( zmniejszenie § 28, § 35 i usług materialnych – razem 43. 000 zł) na wynagrodzenie
osobowe na potrzeby wypłacenia jednorazowych nagród dla 200 pracowników DPS z
okazji  Dnia  pracownika  socjalnego.  Nie  spowoduje  to  przeniesienia  zobowiązań
płacowych na rok 2001 (zał. nr 14).
Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował ww. wnioski, przekazując je do Pani

Skarbnik, celem dokonania ww. zmian.

Ad.12
Starosta Białostocki przypomniał zebranym podjęte działania, mające na celu zakup

budynku  przy  ul.  Borsuczej  2  w  Białymstoku  na  Potrzeby  Starostwa  Powiatowego.
Zreferował  członkom  Zarządu  pismo  biura  Komisji  Arbitrażowej  Polskiej  Federacji
Stowarzyszeń Rzeczoznawców Majątkowych oraz treść proponowanej umowy (zał. nr 15).
Ponieważ  opracowania  opinii  o  poprawności  operatów  szacunkowych  dot.
nieruchomości przy ulicy Borsuczej  nie jest równoznaczne z wyceną obiektu, Zarząd
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Powiatu postanowił (jednogłośnie) wycofać sprawę z Biura Komisji Arbitrażowej i zlecić
jeszcze jedną wycenę obiektu rzeczoznawcy majątkowemu.
Należy jednocześnie powrócić do negocjacji z właścicielem obiektu.

Zarząd zobowiązał Panią Annę Szczepańską – Sekretarza Powiatu do podjęcia
 działań w tym zakresie.

Ad.13
Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Zarządu Gminy Turośń Kościelna  

 nr GG.7224– 2/2000 z dnia 10 listopada 2000 roku w sprawie nieodpłatnego przekazania 
budynku po byłym Ośrodku Zdrowia w Trypuciach na rzecz Gminy Turośń Kościelna
 (zał. nr 16).

Zarząd Gminy w Turośni Kościelnej, po uzyskaniu tego budynku zamierza
 go sprzedać, a uzyskane pieniądze przeznaczyć na remont Gminnego Ośrodka Zdrowia
 w Turośni Kościelnej.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie poparł przekazanie darowizny na rzecz Gminy
Turośń  Kościelna,  uzależniając  ww.  decyzję  od  opinii  Komisji  Zdrowia  i  Kultury
Fizycznej oraz Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Białostockiego.

Ad.14
Starosta Białostocki przedstawił zebranym pismo NZOZ w Michałowie (zał. nr 17), a

także treść proponowanej odpowiedzi.
Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  przesłaniem  odpowiedzi

zainteresowanym, upoważniając do jej podpisania Przewodniczącego Zarządu – Pana
Wiesława Pusza (zał. nr 18).

Ad.15
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedłożyła   członkom  Zarządu  pismo  Wojewody

Podlaskiego  nr  Fn.I.3011-614/00  z  dnia  10  listopada  br.  w  sprawie  zwiększania  dotacji
celowej na realizację zadań własnych powiatu (zał. nr 19). Dotacja w wysokości 99.064 zł
dotyczy środków na program działań osłonowych restrukturyzacji w ochronie zdrowia dla SP
ZOZ-u w Łapach.

Ponieważ istnieje pilna potrzeba uruchomienia tych środków, Zarząd Powiatu
wnosi  o  zwołanie  posiedzenia  Komisji  Finansowo-Gospodarczej  w  trybie  pilnym.
Opinia Komisji niezbędna jest do podjęcia uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie
powiatu na 2000 rok.

Ad.16
Wydział Spraw Społecznych przedłożył Zarządowi projekt aneksu do porozumienia

 z  Zarządem  Miasta  i  Gminy  w  Tykocinie  w  sprawie  dotacji  na  działalność  liceum
Ogólnokształcącego w Tykocinie (zał. nr 20). zostaje zwiększona dotacja celowa o kwotę 
22.  500 zł  na  pokrycie  skutków wdrożenia  znowelizowanej  ustawy –  Karta  nauczyciela,
waloryzację wynagrodzeń w 2000 roku oraz stypendia socjalne i zasiłki losowe dla uczniów
pochodzących ze środowisk najuboższych i wynosi 222. 500 zł.

Zarząd Powiatu, jednocześnie opowiedział się za podpisaniem wyżej omawianego
aneksu,  ustalając  do  podpisu  reprezentację  w osobach  Przewodniczącego  Zarządu –
Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu – Pani Celiny Grażyny Wojciechowskiej.

Ad.17
Starosta  Białostocki  zreferował  członkom  Zarządu  projekt  aneksu  do  umowy  z

Zarządem Miasta i Gminy Brańsk (zał.  nr 21). Zarząd M i G Brańsk zobowiązuje się do
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przekazania  na  rzecz  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  dotacji  w  wysokości  3.241  zł  na
dokształcenie młodzieży w ODZ w Michałowie.

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za podpisaniem powyższego aneksu,
upoważniając  do  złożenia  podpisów  Pana  Wiesława  Pusza  i  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską.

Ad.18
Pani Anna Szczepańska przedstawiła członkom Zarządu sprawę budynku przy ul. św.

Rocha w Białymstoku. Najemca Pan Thierry Bensaid, nie wywiązuje się z umowy najmu,
wobec czego rachunkami obciążany jest budżet powiatu. Ponieważ najemca zmienił adres
zamieszkania i są trudności związane z doręczeniem mu pisma o rozwiązaniu najmu, należało
przygotować pismo, zmieniające datę przekazania nieruchomości z 15 na 30 listopada 2000
roku.

Zarząd  jednogłośnie  podpisał  ww.  pismo,  zobowiązując  Panią  Sekretarz  do
dalszych działań (zał. nr 22).

Ad.19
Architekt Powiatowy – Pan Stanisław Łapiński – Piechota przypomniał zebranym, iż

do Starostwa wpłynęło zawiadomienie Zarządu Województwa Podlaskiego o przystąpieniu do
sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego województwa podlaskiego (zał. nr 23).
W wyniku ww. zawiadomienia Architekt, na podstawie wniosków z wydziałów Starostwa,
opracował wnioski  do planu zagospodarowania przestrzennego województwa podlaskiego,
dotyczące powiatu białostockiego ziemskiego (zał. nr 24). 

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za przekazaniem ww. wniosków do
Urzędu Marszałkowskiego.

Następnie Pan Łapiński – Piechota omówił:
1) zawiadomienie  Zarządu  Miejskiego  w  Supraślu  o  przystąpieniu  do  sporządzenia

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  gminy  Supraśl
na odcinku pod Supraśl i w rejonie wsi Sowlany (zał. nr 25),

2) zawiadomienie  Urzędu  Gminy  Gródek  dot.  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  Gminy  Gródek  –  modernizacja  drogi  krajowej  Nr  66  Białystok  –
Bobrowniki (zał. nr 26),

3) zawiadomienie  Zarządu  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  o  przedłożeniu  organom
właściwym  do  uzgodnienia  projektu  studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego Gminy Juchnowiec Kościelny (zał. nr 27).
Architekt  Powiatowy  nie  wnosi  zastrzeżeń  do  ww.  zawiadomień  w  zakresie
prawidłowego zabezpieczania interesów powiatu.
Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Pana  Stanisława  Łapińskiego  do  uczestnictwa  w

Juchnowcu  Kościelnym,  w  spotkaniu  mającym  na  celu  omówienie  udostępnionych
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Juchnowiec
Kościelny.

Ad.20
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  pismem  Wojewódzkiego  Ośrodka

Animacji Kultury w Białymstoku w sprawie planu działalności na 2001 rok (zał. nr 28).
Zarząd powyższe pismo przyjął do wiadomości i skierował je do Wydziału Spraw

Społecznych.

Ad.21
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Członkowie Zarządu zapoznali się z pismem dot. II Targów „Zielone Płuca Polski –
XXI wieku” (zał. nr 29). Uznali, iż środki finansowe, zainwestowane w roku 2000, w targi nie
dały oczekiwanych efektów. Zarząd Powiatu Białostockiego popiera działania, mające na
celu zorganizowanie kolejnej edycji targów. Ze względu na brak środków finansowych
nie przewiduje możliwości dofinansowania imprezy.

Wydział  Spraw  Społecznych  przygotuje  stosowną  odpowiedź,  w  porozumieniu  ze
Starostą Białostockim.

Ad.22
Starosta Białostocki zreferował zebranym pismo Caritas – Archidiecezji Białostockiej

z  prośbą  o  przeznaczenie  z  budżetu  powiatu  na  2001  rok  środków  finansowych  na
funkcjonowanie  placówki  wychowania  i  terapii  zorganizowanej  w  budynku  będącym  od
niedawna własnością „Agromy” k. Czarnej Białostockiej (zał. nr 30).

Wyjaśnienia w tej  sprawie  złożyła  Pani  Skarbnik.  Przedłożony projekt  budżetu  na
2001 rok nie zawiera uwzględnienia wniosku Caritasu.

Ponieważ  Zarząd  uznał,  iż  przedstawione  przez  Caritas  zamierzenia  są
zadaniami  z  zakresu  pomocy  społecznej,  ww.  sprawę  przekazał  do  Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku, celem rozważenia.

Ad.23
Starosta Białostocki zapoznał zebranych z przedłożonym przez Komisję  Rewizyjną

Rady Powiatu Białostockiego:
1) protokołem z kontroli przeprowadzonej w ZSM w Łapach (zał. nr 31),
2) wystąpieniem  pokontrolnym  Komisji  Rewizyjnej,  w  związku  z  kontrolą

przeprowadzoną w ZSM w Łapach (zał. nr 32),
3) wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w ZS w

Michałowie (zał. nr 33),
4) wystąpieniem  pokontrolnym  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej  w

Starostwie Powiatowym w Białymstoku (zał. nr 34),
5) wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w PCPR

w Białymstoku (zał. nr 35).
Zarząd Powiatu powyższe przyjął do wiadomości.
Ponadto Pan Wiesław Pusz przedstawił członkom Zarządu pismo Komisji  Rewizyjnej dot.
udzielenia przez Zarząd Powiatu merytorycznej pomocy szkołom (ustawa o zamówieniach
publicznych)  oraz  spowodowanie  oddzielenia  wykonawstwa  zakupów  od  służb
finansowo-księgowych szkół (zał. nr 36).
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Sekretarz powiatu.
Zarząd zobowiązał Panią Annę Szczepańską do przesłania szkołom powiatowym pisma z
prośbą o określenie swoich potrzeb na szkolenia z zakresu zamówień publicznych.

Odnośnie drugiego wniosku Pani Skarbnik stwierdziła,  iż jej  poglądy są zbieżne z
wnioskiem Komisji.

Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Panią  Marię  Grażynę  Kalińską  do  opracowania
projektu pisma do dyrektorów szkół, zalegającego oddzielenie wykonawstwa zakupów
od służb finansowo-księgowych szkół. Do wiadomości pismo to skierowano do WSS.

Ad.24
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  wnioskiem  Komisji  Finansowo-Gospodarczej  z

posiedzenia w dniu 8 listopada  2000 roku (zał.  nr 37).  Zarząd ww. wnioski  przyjął  do
wiadomości.
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Ad.25
Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom  Zarządu  pismo  Urzędu  Miejskiego  w

Supraślu z dnia 14 listopada 2000 roku dot. aneksu do porozumienia zawartego w dniu 27
grudnia 1999 roku w zakresie zadań powierzonych (budownictwo) z prośbą o przeznaczenie
na realizację tych zadań 0,9 etatu (zał. nr 38).

Zarząd Powiatu podtrzymał swoje stanowisko zawarte w projekcie aneksu do
porozumienia, przesłanego Gminie Supraśl. Do przygotowania odpowiedzi w tej sprawie
zobowiązał Panią Sekretarz.

Ad.26
Pan Starosta przypomniał zebranym, iż na poprzednim posiedzeniu Zarząd Powiatu

zajmował  się  sprawą  Współczesnej  Oficyny  Supraskiej  dot.  wsparcia  marketingowego  i
finansowego  wydania  płyty  CD  z  nagraniem  utworu  Oratoryjnego  Juliusza  Łuciuka  pt.:
„Litania  do  Matki  Bożej  Supraskiej”.  Powyższą  sprawę  Zarząd  skierował  do  radców
prawnych, celem wydania opinii.

Zarząd Powiatu, po wyjaśnieniach radców prawnych, jednogłośnie opowiedział
się za podpisaniem przedłożonej umowy. Umowa będzie sporządzona etapowo. Środki
finansowe na zakup ww. płyt w kwocie 3.500 zł będą przeznaczone z promocji powiatu.
Ww. przekazano również do WSS.

Ad.27
Starosta Białostocki przedstawił Zarządowi potrzebę zwiększenia o 18% zamówienia

dot. zakupu i montażu regałów przesuwanych do Wydziału Komunikacji. Ponieważ w chwili
obecnej trwają prace nad przygotowaniem aneksu do umowy, Zarząd Powiatu jednogłośnie
opowiedział się za rozszerzeniem ww. zamówienia, upoważniając do podjęcia ostatecznej
decyzji Starostę Białostockiego i podpisania dokumentów Przewodniczącego Zarządu –
Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad.28

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie zakończono.

Protokołowała: 
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Stanisław Łapiński  - Członek Zarządu
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